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O inwestycjach z funduszy RPO

Marszałek Adam Jarubas spotkał się z Jackiem Tarnowskim – burmistrzem miasta i gminy Połaniec. Rozmowa dotyczyła
inwestycji prowadzonych w oparciu o fundusze z Regionalnego Programu Operacyjnego, m.in. budowy sali gimnastycznej
w Ruszczy, prac remontowych przy ciągach komunikacyjnych miasta i gminy Połaniec oraz modernizacji połanieckiego
centrum kultury.
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Gościem marszałka był również Ryszard Maciejczyk, starosta włoszczowski. Omówione zostały planowane do realizacji
inwestycje,  finansowane ze środków unijnych.  –  Zamierzamy m.in.  przeprowadzić modernizację dróg powiatowych oraz
budowę nowej siedziby Powiatowego Centrum Kulturalno-Rekreacyjnego we Włoszczowie – poinformował po spotkaniu
starosta Maciejczyk.


